
ZAKLTUECI 3. SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA 2I.IO.2O2I.

Podetak sjednice u 10.00 sati.

Sjednici nazode'. Klobudar LJ., Kezele D., Sudarevi6 D., Gredelj M., Jandi6 G., Babi6

Markovi6 E. - dlanovi Skokkog odbora

Sjednici ne nazodi dlanica Odbora Ivana Vojkovi6 koja je prethodno ispridala svoje odsustvo

zbog sluZbenog puta.

Ostali nazodri: Irena Pavlovi6, ravnateljica Skole i Sudarevi6 V. tajnica Skole

Kvorum za prav ov aljano odludivanj e postoj i.

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skolskog odbora (4.10.2021.), izvjestiteljica
Matea Gredelj, predsjednica Skolskog odbora

2. Verificiranje mandata dlanova Skolskog odbora imenovanih od strane Osnivada,

izvj estitelj ica Vi5nj a Sudarevi6, taj nica Skole
3. Razmatranje prijedloga uvodenja novog program aobrazovanla u Srednjoj 5ko1i iazma,

izvj estitelj ica Irena Pavlovi6, ravnatelj ica Skole
4. Razna pitanja i prijedlozi

Adl) Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skokkog odbora (4.10.2021.) izvjestiteljica
Matea Gredelj

Zapi snik prethodne sj ednice usvoj en j edno glasno

Ad2) Verificiranje mandata dlanova Skolskog odbora imenovanih od strane Osnivada,
izvj estitelj ica Vi Snj a Sudarevi6, tajnica Skole
Mandat imenovanih dlanova traje 4 godine i to do isteka mandata dlanovaiz sazivaverificiranog
na sjednici 20.9.2021. godine, ako prije toga ne nastupe okolnosti propisane Zakonom o odgoju
i obrazovanju u osnovnoj 5ko1i i Statutom Skole, a koje dovode do prijevremenog razrje5enja.

Ad3) Razmatranje prijedloga uvodenja noyog progfttma obrazovarya u Srednjoj Skoli iazma,
izvj estitelj ica Irena Pavlovii, ravnatelj ica Skole
Ravnateljicaffaii suglasnost Skokkog odbora za pokretanje postupka ishodenja rje5enja za

uvodenje novog zanimarrja, odnosno novog programa obrazovanja - poslovni tajnik.
Skohki odbor jednoglasno podrlavaprijedlog ravnateljice i daje svoju suglasnost na isti.

Ad4) Razna pitafia i prij edlozi
ilanica Odbora gda. Klobudar izrazilaje svoju zabrinutost vezanu za prijevoz udenika na

nastavu, arijed je o relaciji Vudani-Grabovnica-Cazma. Ravnateljica je odgovorilakako je ovaj
problem vei iznijela prijevozniku, Cazmatransu, no naZalost pozitivnih pomaka nema.

SluZbeni dio sjednice zavrlavau 10.45 sati.

ZAPISNIEARKA
ViSnia Sudarevii
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NICA SKOLSKOG ODBORA
Matea Gredelj
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